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Abstract (en)
The construction kit for a goods display box (15.1, 15.2, 15.3) comprises a scannable label rail (13) with a rail groove (20), compartment partition
parts (14) having a foot (32) in each case, front panels (17), which can be fitted onto the front edges (16) of the compartment partition parts, and
angular pieces which can be connected to the front panels in order thereby to provide guide slots for longitudinal panels to be inserted. Using this
construction kit, display boxes of the most varied shapes can be designed in a simple manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Bauteilsatz für ein Warenpräsentationsfach (15.1, 15.2, 15.3) umfaßt eine scannerfähige Etikettenschiene (13) mit Schienennut (20),
Fachtrennteile (14) mit jeweils einem Fuß (32), auf die Frontkanten (16) der Fachtrennteile aufsteckbare Frontplatten (17) sowie Winkelstücke, die
mit den Frontplatten verbindbar sind, um dadurch Führungsschlitze für einzusetzende Längsplatten zu schaffen. Mit diesem Bauteilsatz können
unterschiedlichste Formen von Präsentationsfächern auf einfache Art und Weise gestaltet werden.
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